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Hur hanteras demokratin i Fritidsnämnden? 

Interpellation till Fritidsnämndens ordförande Lars Berglund 

Märliga saker äger rum i fritidsnämnden inom ramen för en god demokratisk ordning. 
Tidigare under året var det krav på nämndens ledamöter att i förväg lämna in 
protokollsanteckningar. Efter kritik på bl a gruppledarmöte ändrades det så att detta oskick 
till hantering ändrades så att ledamöterna ändå fick en kort tid på sig att plita ned sina 
anteckningar. Ett antal gånger har nya ärenden kommit på bordet i sista minuten. Utan att 
ledamöterna har fått möjlighet att sätta sig in i ärendena och få tid på sig att kolla upp, läsa 
in och ta de kontakter som ärendet kan motivera. På senaste sammanträdet avbröts Mattias 
Qvarzell (S) under läsning av ett ärende med ordförandes kommentar att man inte hade tid. 
På beredningsmötena är det enbart en inre grupp på tre politiker välkomna. Alla partier har 
inte möjlighet att ta del av ärenden i ett tidigt skede.  

Samtliga ovanstående händelser och flera onämnda tyder på en bristande förståelse för ett 
öppet och demokratiskt arbetssätt. Varför just fritidsnämnden bland alla nämnder har dessa 
brister måste då antagligen vara personorienterat och ett ansvar hos moderaten Lars 
Berglund. Med denna interpellation hoppas vi också på att kommunens revisorer granskar 
vad som pågår i nämnden och om en sund demokratisk process åsidosätts.  

Nackalistan undrar därför. 

• Vilka särskilda skäl gör att fritidsnämnden inte lämnar handlingar i tid till 
sammanträden, vilket åsidosätter en god demokratisk ordning? 

• Varför får inte ledamöter framföra sina åsikter i god demokratisk ordning under 
sammanträden? 

• Varför får inte samtliga partier i Nacka möjlighet att delta i beredningsmötena? 
• Varför fattas i realiteten beslut i en liten begränsad grupp på ett elitistiskt sätt? 
• Hur är Lars Berglunds inställning till en god demokratisk ordning och möjligheter för 

samtliga partier att ta del och få insyn i ärenden på lika villkor? 
• När kommer fritidsnämnden ha öppna sammanträden för medborgarna?  
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